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Uttalelse til innspill til kommunens arealplan i sjø. 
  

Viser til mottatt utkast til arealplan i sjø («kystsoneplan») mottatt 11.08.2021.  

Flatanger kommunes arealplan i sjø har vært åpen med store flerbruksområder men hvor områder 

med spesielle verneverdier, eksempelvis fredningsområder og friluftsområder har vært unntatt 

andre aktiviteter. 

Dette har vært en «åpen» plan som har fungert bra og som har vært lite konfliktfylt og nesten fritatt 

for dispensasjonssaker.  

Dette forslaget til arealplan bryter med denne tenkningen. Flatanger Næringsforum ønsker å slå 

sammen fiskeri, ferdsel, friluftsliv, natur og akvakultur (FFFNA)i alle områder hvor flerbruk er aktuelt, 

slik at avklaringen mellom disse interessene skjer i forbindelse med hver enkelt søknad. Det er 

vanskelig å forutse næringens behov på sikt, og vi ønsker ikke at næringer skal være utelukket fra 

aktuelle områder. 

Det framlagte forslag inneholder flere relativt store områder med «enbruks fiskeriformål». Dette 

bryter med tidligere arealplan for Flatanger. Dersom store sjøarealer skal avsettes til enbruks 

fiskeriformål, må det framlegges god dokumentasjon fra fiskeridirektoratet, om at disse områdene 

har regional eller nasjonal viktighet. 

Gjennom arealplanen signaliseres kommunens holdning til sjøbaserte næringer. Vi ønsker å være 

tydelige på at vi beholder dagens mål om at bred drift av havrommet er kommunens 

satsningsområder. 
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